
PROTOKOLL vid sammanträde i
Djurgårdens IF: s överstyrelse den 25/4
1955 på Stadion

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, Eckerbrant, 
Lövdahl, Liliequist

Förhindrad: Nordlund.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet och meddelade, att vice ord

föranden för sin hälsas vårdande befann sig utomlands och därför ej 
kunde närvara vid. dagens sammanträde.

§ 2.
Föredrogs styrelseprotokoll från den 21/3 och 4-/4- 1955, vilka 

godkändes i föreliggande skick.
§ 3.

Beslöts att Norén och Lövdahl skulle representera ÖS vid 
brottningssektionens träff den 29/4 och därvid överlämna tidigare 
beslutade förtjänstplaketter till Lennart Öberg och Edvin Westerby. 
Till den senare skulle samtidigt ett presentkort på kr. 200:- Över
bringas som en gratifikation för insatser i landslagssammanhang.

§ 4.
Rapporterade Norén, att bokslutet för Svenska Skidspelen nu 

förelåg så pass klart, att ett netto på i runt tal kr. 12.000:00 
kunde beräknas.

I anslutning härtill uppdrogs åt Norén att med skidordf. 
Sven P. Johansson diskutera vissa ekonomiska ersättningskrav från 
Erik Elmsäter. ÖS tillstyrker ett arvode till E. på kr. 150:-

I arvode till Sven P. Johansson beslöts utgå kr. 350:- + 
för arbete med skidprogram kr. 100:-

För Evert Nirlings del beslöts en gratifikation på kr. 300:-
§ 5.

Diskuterades lämpligheten av att återbära en del av nettot 
på Skidspelen till fotbollssektionen och beslöts att som en symbo
lisk amortering av fotbollslånet till skidbacksbygget bygga på 
föreningens obligationsinnehav med kr. 5.000:00. Beslutet skall 
effektueras snarast möjligt.

§ 6.
Frågan om bandyns framtid skall tas upp till diskussion vid 

ett sammanträde tillsammans med fotbollsstyrelsen. Tid och plats 
härför skall bestämmas vid nästa ÖS-sammanträde.

§ 7.
Eckerbrant rapporterade från det möte med bordtennissektionen 

varvid han överlämnat av ÖS beslutade förtjänstdiplom till styrelse
ledamöterna. Uppmärksamheten hade mycket uppskattats och Ecker
brant medförde ett tack till ÖS från bt-styrelsen.

§ 8.
Meddelades att handbollssektionen hållit årsmöte den 22/4- 

men att någon rapport för dagen ej kunde överbringas. I anledning 
av önskemål från damsektionen att få särskilda kallelser i hand
boll uppdrogs åt sekreteraren kontakta distriktsförbundet i denna 
sak.

§ 9.
Från boxningssektionens årsmöte rapporterade Dunér och Norén 

att ny styrelse valts, vilken även anmälts skriftligen till ÖS. 
Som ordförande valdes Bertil Ahlin och till kombinerad sekreterare 
och kassör Kurt Hammargren. Vid årsmötet hade Nisse Ramm krävt 
större träningsintensitet hos sektionsmedlemmarna, och i förhopp
ning att han skulle hörsammas på den punkten hade han gått med på 
att stå kvar som tränare.
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§ 10.
Från sammanträde i fotbollssektionen rapporterade sekretera

ren:
planerad turné till Brasilien måste sannolikt avskrivas;
turné till Syd-Afrika i stället aktuell på sådana villkor, 

att kostnaden för föreningen skulle kunna hållas omkring kr. 
10.000:- och möjligen ännu lägre om vissa rabatter på flyg
resan beviljades. Turneringen skulle omfatta ungefär en manads 
tid och 7-9 matcher, hemkomst c:a två veckor före nästa serie
start, tillstyrkt av Frank Soo, som dock ej kan medfölja på 
resan (semester och familjeskäl).

ÖS beslöt ge arbetssanktion för turneringen. Som ÖS-repre
sentant på resan nämndes Dunér alternativt Liliequist.
Fotbollssektionen arbetare dessutom på en turné till Jugo

slavien för juniorlaget, för vars genomförande varje spelare 
åtagit sig att privat betala kr. 200:-, varvid kostnaden för 
föreningen skulle bli omkring kr. 150:- pr spelare.

§ 11.
Beslöts bevilja Ola Edlund (fotboll) ett lån på kr. 2.500:- 

mot vanlig ränta och säkerhet.
§ 12.

På framställning från fotbollsstyrelsen uppdrogs åt Norén 
att ge städdetaljen inom damsektionen en sista varning för 
dess mindre noggranna sätt att sköta städningen av klubblokalen. 
Om ingen bättring följer härpå, kommer städningen att över
låtas på fackutbildat folk.

§ 13.

§ 14.
Beslöts enhälligt att alla utfallande vinster på föreningens 

obligationer skall omsättas i nya obligationer.
§ 15.

Från brottningssektionen förelåg ansökan om SM-anslag med 
kr. 390:80 för de redan hållna SM-tävlingarna i Stockholm. Då 
sådan ansökan skall göras i god tid före en SM-tävling be
sluts bordlägga frågan och att uppdra åt Lövdahl kontakta sek
tionsstyrelsen för närmare diskussion om varför fastställd 
tågordning ej följts.

§ 16.
Beslöts utse följande kontaktmän mellan ÖS och sektions

styrelserna:
bandy: Eckerbrant; bordtennis: Eckerbrant;
bowling: Eckerbrant; boxning: Norén;
brottning: Lövdahl; curling: Dunér;
fotboll: Dunér och Liliequist;
fri idrott: Liliequist; handboll: Lövdahl;
ishockey: Liliequist; orientering: Norén;
skidor: Norén och Rinman;
damer: Rinman

§ 17.
Inför föreningens 65-årsjubileum nästa år på Gillet (lokalen 

redan förhyrd) den 11 mars tillsättens följande kommitté att 
handha förberedelsearbeten: Åke Dunér, Ingvar Norén, Sigge 
Bergh. Som medlem i en nöjesdetalj rekommenderade Eckerbrant 
att Bengt Grive skulle ihågkommas på grund av dennes för
bindelser inom branschen.

§ 18.
Beslöts hålla nästa ÖS-sammanträde den 9 maj och avslutades 

härmed dagens sammanträde.



Högt ärade styrelsekamrat:

Under hr ordförandens och hr skattmästarens frånvaro 
har undertecknad och hr vice ordföranden diskuterat saker 
och ting. Vi ha därvid kommit underfund med att det till på 
måndag 9 maj föreslagna sammanträdet lämpligen bör äga rum 
dagen därpå ihop med fotbolls- och bandystyrelserna. Särskilt 
mötet med fotbollen kan anses va a av vikt. 

Om alltså inte hr ordföranden och hr skattmästaren 
återvänder från utlandet och bestämmer att sammanträdet ska 
äga rum på måndag, blir det sammanträde på tisdag kl. 18 
på Stadion, 

Härmed bifogas protokoll etc.

Hr sekreteraren


